



## Can Cui

*Shanghai*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Banking and finance
- General corporate
- Insurance

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Mr. Cui joined Han Kun in 2022, prior to which he practiced law with Shanghai Young-Ben Law Firm beginning in 2020.

Mr. Cui focuses on asset management, private equity, project finance, insurance fund management, and general corporate matters. Mr. Cui is responsible for conducting due diligence, drafting and reviewing transaction documents and other contracts, project compliance and risk disposal, and general corporate matters.

### **EDUCATION**

Mr. Cui received a Bachelor of Laws degree from Northwest University of Political Science and Law in 2017. In 2020, he obtained a Juris Master degree from Shanghai Jiao Tong University.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 崔璨

上海

---

### 业务领域

- 银行和金融
- 一般公司事务
- 保险

### 工作经历

崔璨律师于 2020 年起于上海原本律师事务所开始工作,并于 2022 年起加入汉坤上海办公室。

崔璨律师主要从事资产管理、私募基金、项目融资、保险资金运用以及一般公司业务等法律业务,负责尽职调查、交易文件等各类合同的起草和审阅、项目合规及风险处置及公司日常法律事务等工作。

### 教育背景

崔璨律师于 2017 年获得西北政法大学法学学士学位,此后在上海交通大学深造,并于 2020 年获得法律硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格

### 工作语言

中文、英文